
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ - ГРАД РУДОЗЕМ, ОБЛАСТ СМОЛЯН 

тел: 0306/99214; факс: 0306/99141; e-mail: obsrud@abv.bg 

 

П Р О Т О К О Л   № 6 

 

                                                                                                             

На 28.02.2020 г. в залата на Общинския съвет - Рудозем се състоя шестото редовно заседание 

на Общински съвет - Рудозем.  

Съгласно присъствения списък на заседанието присъстваха 17 общински съветници и 

служители от Общинска администрация – Рудозем.  

Заседанието бе открито от председателя на Общински съвет – д-р Владимир Янков. Той каза, 

че съгласно присъствения списък кворум има. Дневния ред е разпратен предварително. След което 

попита за предложения по дневния ред.Такива нямаше. 

Поради това всички преминаха в режим на явно гласуване на дневния ред. 

   Общ брой общински съветници: 17 

    

То бе както следва: 

Общ брой съветници:17 

Присъствали:17 

Гласували: 17 

За : 17 

Против:0 

Въздържа ли се:0 

 

Заседанието протече при следния дневен ред. 

 

 

Д Н Е В Е Н   Р Е Д: 

1. Определяне размера и местоположението на свободните пасища, мери  и ливади от 

общинския поземлен фонд, които ще се отдават под наем на собственици или ползватели на 

животновъдни обекти с пасищни селскостопански животни за  стопанската 2020г. – 2021 г. /вх. 

№ 30/12.02.2020 г./ 

2. Определяне на представител на Общински съвет в комисия по чл. 5, ал. 2 от  Наредба за 

преместваемите обекти за търговски и други обслужващи дейности и елементи  на градското 

обзавеждане на територията на община Рудозем (НПОТОДЕГО) /вх.№ 34/18.02.2020 г./ 

3. Даване на мандат от Общински съвет - Рудозем за представяне позицията на общината 

, съгласно чл. 198е, ал.3 от Закона за водите и чл. 5, ал.5 от Правилника за организацията и 

дейността на аосциациите по водоснабдяване и канализация , при участие в редовно заседание на 



Общото събрание на Асоциацията по ВеК в област Смолян, което ще се състои на 19.03.2020 

г./Вх. № 41/21.02.2020 г/                                                

4. Приемане на отчет за дейността на Местната комиссия за борба с 

противообществените прояви – Рудозем за 2019 г. и План-програма за дейността за /Вх. № 

42/21.02.2020 г/ 

5. Увеличаване капацитета на Център за обществена подкрепа гр. Рудозем/Вх. № 

45/21.02.2020 г/ 

6. Одобряване на Устройствена план-схема за обект «Външно ел. захранване на гараж в ПИ 

63207.501.2018 на Валентин Димитров» в гр. Рудозем /Вх. № 44/21.02.2020 г/ 

7. Одобряване на Устройствена план-схема за обект «Външно ел. захранване на Цех за 

преработка на плодове» в ПИ63207.504.266, гр. Рудозем /Вх. № 46/21.02.2020 г/ 

8.Отдаване под наем на имот – публична общинска собственост /Вх. № 36/18.02.2020 г/ 

9.Определяне на нов състав на местната комисия по чл.8, ал.2 от Закона за уреждане 

правата на граждани с многогодишно жилищно – спестовни влогове (ЗУПГМЖСВ) /Вх. № 

47/21.02.2020 г/                                 

10.Откриване процедура за попълване на списъка на кандидатите за съдебни заседатели за 

Районен съд – Мадан за мандат 2020-2024 г. и създаване на временна комиссия за провеждане на 

процедурата по избора /Вх. № 50/21.02.2020 г/ 

11.Потвърждаване на Решение № 35, прието от Общински съвет – Рудозем на заседание, 

проведено на 31.01.2020 г., по Протокол №5 /Вх. № 49/21.02.2020 г/ 

12.Повторно приемане на Решение № 43, прието от Общински съвет – Рудозем на 

заседание, проведено на 31.01.2020 г., по Протокол №5 /Вх. № 48/21.02.2020 г/ 

13.Учредяване право на строеж върху имот с идентификатор 63207.501.43 /Вх. № 

51/21.02.2020 г/                                      

14.Продажба на общински имот – І етаж от двуетажна массивна сграда в УПИ ІІІ, кВ. 10 

по ПУП на с. Корита /Вх. № 52/21.02.2020 г/ 

15. Подготовка и провеждане на”Международен фестивал на хумора, сатирата, фолклора 

и изкуствата” в град Рудозем /вх. № 37/18.02.2020 г./ 

Преди да премине към изпълнението на дневния ред, г-н Янков предложи на гласуване 

присъствието на служители и гости, които имат желание да вземат участие в заседанието на 

Общинския съвет. Общинските съветници приеха единодушно с 17 „За“. След това преминаха в 

изпълнение на първа точка от дневния ред. 

 

 

По точка първа от дневния ред  

Д-р Янков: „Преминаваме към изпълнение на днешния дневен ред определяне размера и 

местоположението на свободни пасища и Мери. По тази докладна ТСУ комисията трябва да 

заседава в разглеждала точката затова ще помоля председателя на комисията – г-н Шейков имате 

думата” 



Г-н Шейков:”Благодаря г-н председател!Комисията е за приемане на това решение”. 

Стандартни процедури , така че мисля че няма какво толкова да обсъждаме Благодаря!” 

Г-н Янков: „Благодаря на вашата комисия! Колеги, ще имаме ли въпроси към докладната? Не 

виждам ще - преминем в режим на поименно гласуване с така направеното проекторешения да 

станат решение по точка първа” 

 

№№  

ППОО  

РРЕЕДД  

  

ИИММЕЕ,,  ППРРЕЕЗЗИИММЕЕ  ИИ  ФФААММИИЛЛИИЯЯ  
ГГЛЛААССУУВВААННЕЕ  

11..  ВВЛЛААДДИИММИИРР  ААННТТООННООВВ  ЯЯННККООВВ  ЗЗАА  

22..  ДД--РР  ХХААЛЛЕЕДД  ААЛЛИИ  ХХААММОО  ЗЗАА  

33..  ХХААВВАА  ИИССЕЕИИННООВВАА  ККЕЕХХААЙЙООВВАА  ЗЗАА  

44..  ККРРААССИИММИИРР  ММИИЛЛККООВВ  ШШЕЕЙЙККООВВ  ЗЗАА  

55..  ДДИИААНН  ФФИИДДААННООВВ  ММААЛЛЕЕККООВВ  ЗЗАА  

66..  ННИИККООЛЛИИННАА  ААННГГЕЕЛЛООВВАА  ККООССТТААДДИИННООВВАА  ЗЗАА  

77..  ВВЕЕННЦЦИИССЛЛААВВ  РРООССЕЕННООВВ  ЕЕММИИЛЛООВВ  ЗЗАА  

88..  РРААДДООССЛЛААВВ  ВВЕЕЛЛИИЧЧККООВВ  ТТООППААЛЛССККИИ  ЗЗАА  

99..  ДД--РР  ДДЕЕННИИСС  ААЛЛЕЕККССААННДДРРООВВ  ИИННДДЖЖООВВ  ЗЗАА  

1100..  ДД--РР  ННЕЕЗЗИИХХАА  ХХААЙЙРРИИЕЕВВАА  ХХУУТТЕЕВВАА  ЗЗАА  

1111..  ССТТООЯЯНН  ВВААССИИЛЛЕЕВВ  ТТРРИИФФААННООВВ  ЗЗАА  

1122..  ДДААННККАА  ККООССТТААДДИИННООВВАА  ЧЧААККЪЪРРООВВАА  ЗЗАА  

1133..  ККААТТЯЯ  ЕЕЛЛЕЕММААГГООВВАА  ХХУУТТЕЕВВАА  ЗЗАА  

1144..  ШШУУККРРИИ  ААССААННООВВ  ХХААЛЛИИЛЛООВВ  ЗЗАА  

1155..  ССЕЕММИИРР  ММЕЕХХММЕЕДДООВВ  ППААЛЛИИККААРРООВВ  ЗЗАА  

1166..  РРААДДООССЛЛААВВ  ВВААЛЛЕЕННТТИИННООВВ  ФФИИЛЛИИЗЗООВВ  ЗЗАА  

1177..  ИИВВОО  ВВИИККТТООРРООВВ  ССИИРРААККООВВ  ЗЗАА  

   Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 17 

   Гласували: 17 

   За: 17  

   Против: 0 

   Въздържали се:  0 



 

Р Е Ш Е Н И Е  № 46 

 

Относно: Определяне размера и местоположението на свободните пасища, мери  и ливади 

от общинския поземлен фонд, които ще се отдават под наем на собственици или ползватели на 

животновъдни обекти с пасищни селскостопански животни за  стопанската 2020г. - 2021г. 

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

30/12.02.2020 г., предложена от кмета на Община Рудозем - Румен Венциславов Пехливанов и на 

основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, във 

връзка с чл.8, ал.1 от Закона за общинската собственост, чл. 37и, ал.3, ал. 12 и чл.37о, ал. 1. т. 1 от 

Закона за собствеността и ползването на земеделски земи 

След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 

1. Определя размера и местоположението на свободните пасища, мери и ливади                      

от общинския поземлен фонд за общо и индивидуално ползване по землища, попадащи на 

територията на Община Рудозем посочени в Приложение № 1, което е неразделна част от 

настоящото решение. 

2. Дава съгласие общинските ливади, мери и пасища включени в списъка по Приложение № 

1 да се предоставят за общо и индивидуално ползване, чрез отдаване под наем или аренда без търг 

на собственици или ползватели на животновъдни обекти на територията на Община Рудозем с 

пасищни селскостопански животни, регистрирани в Системата за идентификация на животните и 

регистрация на животновъдните обекти на БАБХ, пропорционално на броя и вида на 

регистрираните животни. Разпределянето на необходимата за всеки кандидат площ, съобразно 

броя и вида на регистрираните пасищни селскостопански животни, да става след приспадане на 

притежаваните или ползвани на правно основание от заявителя  пасища, мери и ливади. 

Минимален срок на ползване - 5 /пет/ стопански години/, съгласно чл.37и,  ал.12 от ЗСПЗЗ . 

    3. Определя годишна наемна цена за декар за стопанската 2020 г. – 2021 г., съгласно 

средните годишни рентни плащания за съответното землище, определени от комисия назначена 

със Заповед № РД-04-68/07.01.2020 г. на директора на ОД „ Земеделие “- Смолян по реда на §2е от 

ДР на ЗСПЗЗ, както следва: 

 

№ 

по ред 

Землище Средно годишно рентно плащане 

лв/дка 

Ливади Пасища/ Мери 

1. Витина 6 7 

2. Войкова лъка 6 7 

3. Елховец 6 7 

4. Иваново 6 7 

5. Мочуре 6 6 

6. Оглед 6 6 

7. Пловдивци 6 6 

8. Поляна 6 5 

9. Равнината 6 7 

10. Рибница 6 6 

11. Рудозем 6 7 

12. Чепинци 18 7 

  



4. Упълномощава Кмета на общината да извърши всички последващи от решението 

действия. 

    

 

По точка втора от дневния ред 

 

Д-р Янков: „Търговски и други обслужващи елементи градско обзавеждане. Самата докладна 

отново разглеждана в ТСУ комисията. Г-н Шейков ще Ви помоля за становище!”  

Г-н Шейков: „Благодаря сме председател! Тука принципно комисията е за. Но ние нямаме 

име предложено, така че ще помолим колегите на днешно заседание да предложат име и тогава да 

го предложим направо на гласуване. Благодаря!” 

Г-н Янков: „И аз Ви благодаря! Колеги имате думата по докладната. Госпожо Костадинова 

заповядайте!” 

Г-жа Костадинова: „Благодаря Ви! Уважаеми господин председател, уважаеми г-н кмете, 

дами и господа общински съветници, от името на нашата група предлагам Красимир Шейков” 

Д-р Янков: „Благодаря Ви г-жо Костадинова! Други предложения ще получим ли колеги? Не 

виждам ще премине в режим на поименно гласуване с така предложеното име да определя 

Красимир Шейков да бъде включен в състава на комисията отново в режим на поименно 

гласуване”  

№№  

ППОО  

РРЕЕДД  

  

ИИММЕЕ,,  ППРРЕЕЗЗИИММЕЕ  ИИ  ФФААММИИЛЛИИЯЯ  
ГГЛЛААССУУВВААННЕЕ  

11..  ВВЛЛААДДИИММИИРР  ААННТТООННООВВ  ЯЯННККООВВ  ЗЗАА  

22..  ДД--РР  ХХААЛЛЕЕДД  ААЛЛИИ  ХХААММОО  ЗЗАА  

33..  ХХААВВАА  ИИССЕЕИИННООВВАА  ККЕЕХХААЙЙООВВАА  ЗЗАА  

44..  ККРРААССИИММИИРР  ММИИЛЛККООВВ  ШШЕЕЙЙККООВВ  ЗЗАА  

55..  ДДИИААНН  ФФИИДДААННООВВ  ММААЛЛЕЕККООВВ  ЗЗАА  

66..  ННИИККООЛЛИИННАА  ААННГГЕЕЛЛООВВАА  ККООССТТААДДИИННООВВАА  ЗЗАА  

77..  ВВЕЕННЦЦИИССЛЛААВВ  РРООССЕЕННООВВ  ЕЕММИИЛЛООВВ  ЗЗАА  

88..  РРААДДООССЛЛААВВ  ВВЕЕЛЛИИЧЧККООВВ  ТТООППААЛЛССККИИ  ЗЗАА  

99..  ДД--РР  ДДЕЕННИИСС  ААЛЛЕЕККССААННДДРРООВВ  ИИННДДЖЖООВВ  ЗЗАА  

1100..  ДД--РР  ННЕЕЗЗИИХХАА  ХХААЙЙРРИИЕЕВВАА  ХХУУТТЕЕВВАА  ЗЗАА  

1111..  ССТТООЯЯНН  ВВААССИИЛЛЕЕВВ  ТТРРИИФФААННООВВ  ЗЗАА  

1122..  ДДААННККАА  ККООССТТААДДИИННООВВАА  ЧЧААККЪЪРРООВВАА  ЗЗАА  

1133..  ККААТТЯЯ  ЕЕЛЛЕЕММААГГООВВАА  ХХУУТТЕЕВВАА  ЗЗАА  



1144..  ШШУУККРРИИ  ААССААННООВВ  ХХААЛЛИИЛЛООВВ  ЗЗАА  

1155..  ССЕЕММИИРР  ММЕЕХХММЕЕДДООВВ  ППААЛЛИИККААРРООВВ  ЗЗАА  

1166..  РРААДДООССЛЛААВВ  ВВААЛЛЕЕННТТИИННООВВ  ФФИИЛЛИИЗЗООВВ  ЗЗАА  

1177..  ИИВВОО  ВВИИККТТООРРООВВ  ССИИРРААККООВВ  ЗЗАА  

 

   Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 17 

   Гласували: 17 

   За: 17  

   Против: 0 

   Въздържали се:  0 

 

Р Е Ш Е Н И Е № 47 

Относно: Определяне представител на Общински съвет в комисия по чл.5, ал. 2 от 

Наредбата за преместваемите обекти за търговски и други обслужващи дейности и елементи 

на градското обзавеждане на територията на община Рудозем (НПОТОДЕГО)                                       

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

34/18.02.2020 г., предложена от кмета на Община Рудозем - Румен Венциславов Пехливанов и на 

основание чл.21, ал.1, т.23 и ал.2 от Закона за местното самоуправление и местната администрация 

и във връзка с чл. 5, ал. 2 от Наредбата за преместваеми обекти за търговски и други обслужващи 

дейности и елементи  на градското обзавеждане на територията на община Рудозем 

След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 

 

ОПРЕДЕЛЯ Красимир Милков Шейков да бъде включен в състава на комисията, която да 

разглежда всички постъпили заявления  за поставяне на преместваеми обекти.  

 

По точка трета от дневния ред 

Д-р Янков: „Преминаваме към точка трета - Даване на мандат на Общински съвет Рудозем 

позиция на общината закона заводи. Докладната отново е разглеждане в ТСУ комисията. 

Заповядайте г-н Шейков за становище!” 

 Г-н Шейков:”Благодаря Ви г-н председател! Комисията Е за приемане на това 

проекторешение.” 

Д-Р Янков:” Благодаря на вашата комисия! Уважаеми колеги ще имаме ли въпроси към 

докладната? Г-н кмета иска думата. Заповядайте господин кмете!” 

Г-н Пехливанов: „Само една вметка. Тъй като това са материали които са постъпили от 

името на ВиК Смолян и на областни управител като председател на асоциацията по ВиК,на 

обособената територия. Единственото мое притеснение на което към днешна дата не даван 



отговор  е - Какво ще се случи, когато при изпълнение на този проект ВиК асоциацията поеме 

ангажимент да го реализира с евентуалните непредвидени разходи и евентуалните финансови 

корекции . Дали те ще отидат изцяло за сметка на ВиК оператора и то в частност на 

инвестиционната им програма или иначе казано дали няма всички общини в областта това 

притеснение на останалите девет общини от областта дали няма да останем без възможности за 

инвестиция, за да може да се съфинансира този проект на община Смолян . В този ред на мисли 

това ще бъде дебат на самото заседание и съответно към днешна дата аз ви предлагам да 

оторизирате да подкрепя всичките предложения, но ако в хода на разискваме натам стане ясно че 

нещо тези неща ще е в ущърб на община Рудозем. Ще имам възможността там на място да 

преценя какво да направим като действия, така че да защитим интереса на общината” 

Д-р Янков: „Благодаря ви съм кмете! Колеги да разбирам, че няма да имаме въпроси към 

докладната? Ще преминем в режим на поименно гласуване така направеното 

проектопредложението точката да станат решения „ 

№№  

ППОО  

РРЕЕДД  

  

ИИММЕЕ,,  ППРРЕЕЗЗИИММЕЕ  ИИ  ФФААММИИЛЛИИЯЯ  
ГГЛЛААССУУВВААННЕЕ  

11..  ВВЛЛААДДИИММИИРР  ААННТТООННООВВ  ЯЯННККООВВ  ЗЗАА  

22..  ДД--РР  ХХААЛЛЕЕДД  ААЛЛИИ  ХХААММОО  ЗЗАА  

33..  ХХААВВАА  ИИССЕЕИИННООВВАА  ККЕЕХХААЙЙООВВАА  ЗЗАА  

44..  ККРРААССИИММИИРР  ММИИЛЛККООВВ  ШШЕЕЙЙККООВВ  ЗЗАА  

55..  ДДИИААНН  ФФИИДДААННООВВ  ММААЛЛЕЕККООВВ  ЗЗАА  

66..  ННИИККООЛЛИИННАА  ААННГГЕЕЛЛООВВАА  ККООССТТААДДИИННООВВАА  ЗЗАА  

77..  ВВЕЕННЦЦИИССЛЛААВВ  РРООССЕЕННООВВ  ЕЕММИИЛЛООВВ  ЗЗАА  

88..  РРААДДООССЛЛААВВ  ВВЕЕЛЛИИЧЧККООВВ  ТТООППААЛЛССККИИ  ЗЗАА  

99..  ДД--РР  ДДЕЕННИИСС  ААЛЛЕЕККССААННДДРРООВВ  ИИННДДЖЖООВВ  ЗЗАА  

1100..  ДД--РР  ННЕЕЗЗИИХХАА  ХХААЙЙРРИИЕЕВВАА  ХХУУТТЕЕВВАА  ЗЗАА  

1111..  ССТТООЯЯНН  ВВААССИИЛЛЕЕВВ  ТТРРИИФФААННООВВ  ЗЗАА  

1122..  ДДААННККАА  ККООССТТААДДИИННООВВАА  ЧЧААККЪЪРРООВВАА  ЗЗАА  

1133..  ККААТТЯЯ  ЕЕЛЛЕЕММААГГООВВАА  ХХУУТТЕЕВВАА  ЗЗАА  

1144..  ШШУУККРРИИ  ААССААННООВВ  ХХААЛЛИИЛЛООВВ  ЗЗАА  

1155..  ССЕЕММИИРР  ММЕЕХХММЕЕДДООВВ  ППААЛЛИИККААРРООВВ  ЗЗАА  

1166..  РРААДДООССЛЛААВВ  ВВААЛЛЕЕННТТИИННООВВ  ФФИИЛЛИИЗЗООВВ  ЗЗАА  



1177..  ИИВВОО  ВВИИККТТООРРООВВ  ССИИРРААККООВВ  ЗЗАА  

 

   Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 17 

   Гласували: 17 

   За: 17  

   Против: 0 

   Въздържали се:  0 

Р Е Ш Е Н И Е  № 48 

 

Относно: Даване на мандат от Общински съвет-Рудозем за представяне позицията на 

общината, съгласно чл.198е, ал.3 от Закона за водите и чл. 5, ал. 5 от Правилника за 

организацията и дейността на асоциациите по водоснабдяване и канализация , при участие в 

редовно  заседание на Общото събрание на Асоциацията по ВиК в област Смолян, което ще се 

състои на 19.03.2020 г.  

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

41/21.02.2020 г., предложена от кмета на Община Рудозем - Румен Венциславов Пехливанов и на 

основание чл.198е, ал.5 и ал.3 от Закона за водите във връзка с чл.5, ал.5 и ал.6 от Правилника за 

организацията и дейността на асоциациите по водоснабдяване и канализация  

След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 

І. Общински съвет-Рудозем дава мандат на кмета на община Рудозем, в качеството му на 

представител на общината в Асоциацията по ВиК на обособената територия, обслужвана от 

„Водоснабдяване и канализация”  ЕООД гр.. Смолян,  за представяне  позицията на общината по 

точките от дневния ред на предстоящото на 19.03.2019 г. редовно  заседание, както следва: 

1. Дава мандат на кмета на община Рудозем за представяне позицията на общината при 

обсъждане на Отчета за изпълнение на бюджета на Асоциацията по ВиК – Смолян за 2019 г. и да 

гласува „за”/ да гласува „против” приемане на така представеният отчет. 

2. Дава мандат на кмета на община Рудозем за представяне позицията на общината при 

обсъждане на Отчета за дейността на Асоциацията по ВиК – Смолян за 2019 г. и да гласува 

„за”/да гласува „против” приемане на така представеният отчет. 

3. Дава мандат на кмета на община Рудозем за представяне позицията на общината при 

обсъждане на Отчета  за изпълнението на подробната инвестиционна програма на „ВиК” ЕООД-

гр.Смолян и за реализираните инвестиции в активи публична държавна и публична общинска 

собственост през 2019 г.  и да гласува „за”/да гласува „против” приемане на така представеният 

отчет. 

4. Дава мандат на кмета на община Рудозем за представяне позицията на общината при 

обсъждане на проекта на бюджет на Асоциация по ВиК – Смолян  за 2020 г., на основание чл. 20, 



ал. 3, във връзка с чл. 21, ал. 2 от ПОДАВК   и да гласува „за”/да гласува „против” приемане на 

така представения проект на бюджет. 

5. Дава мандат на кмета на община Рудозем за представяне позицията на общината при 

обсъждане и приемане на отчет на техническото и експлоатационно състояние, както и наличните 

водни ресурси на рисковите водоизточници, представляващи държавна и общинска собственост, 

намиращи се в обособената територия обслужвана от „ВиК” ЕООД – гр. Смолян, извършен на база 

анализи от ползването им през предходни години и да гласува „за”/да гласува „против” 

приемането  на така представения отчет 

6. Дава мандат на кмета на община Рудозем за представяне позицията на общината при 

обсъждане на подробна Инвестиционната програма на „ВиК”ЕООД-гр.Смолян за 2020 г. и да 

гласува „за”/да гласува „против” приемане на така представената Програма. 

7. Дава мандат на кмета на община Рудозем за представяне позицията на общината при 

обсъждане в т. Други на /Въпрос: „Обсъждане и вземане на решение за сключване на Анекс към 

Договора  за стопанисване, поддържане  и експлоатация на ВиК системите и съоръженията и 

предоставяне на водоснабдителни и канализационни услуги от 10.09.2015 г. на основание чл. 7.1, 

буква „г” от същият за прехвърляне отговорността за извършване на инвестициите по проект: 

„Интегриран воден проект на агломерация Смолян” от членовете на АВиК върху Оператора/ и да 

гласува „за”/да гласува „против”  сключване на Анекс към Договора. 

 

ІІ. При невъзможност кметът на община Рудозем да участва в  редовното заседание на 

Общото събрание на Асоциация по ВиК на обособената територия, обслужвана от 

„Водоснабдяване и канализация” ЕООД, гр.Смолян, което ще се проведе на 19.03.2020 г., 

Общински съвет-Рудозем упълномощава инж.Недко Фиданов Кулевски - заместник –кмет на 

община Рудозем за представител на общината, който да участва в заседанието и да изрази 

горепосочената позиция. 

По точка четвърта от дневния ред 

Д-р Янков: „Преминаваме към четвърта точка от днешното заседание - Приемане на отчет на местна 

комисия борба в обществени прояви . Всички комисии са разглеждали докладната. Затова ще помоля поред 

вашето становище. Г-н Шейков!” 

Г-н Шейков: „ Благодаря  г-н председател! Нашето становище е приема отчета и плана 

програмата за дейността на Комисия за борба с противообществените прояви.” 

Д-р Янков: „Благодаря на Вашата комисия! Госпожо Кехайова, заповядайте!” 

Г-жа Кехайова: „Благодаря идентично на станалата на другата комисия ние също сме за 

приемане отчета за дейността на местната комисия.” 

Г-н Янков: „ Благодаря Ви!” 

Д-р Инджов: „Благодаря ви господин председател! Нашата комисия също е за приемане на 

отчета на комисията.” 

Д-р Янков:” Благодаря ви!Уважаеми колеги ще имаме ли въпроси към докладната? Не 

виждам. уважаеми колеги ще премине в режим на поименно гласуване за така направените 

проектопредложение по точка четвърта да станат решения” 



№№  

ППОО  

РРЕЕДД  

  

ИИММЕЕ,,  ППРРЕЕЗЗИИММЕЕ  ИИ  ФФААММИИЛЛИИЯЯ  
ГГЛЛААССУУВВААННЕЕ  

11..  ВВЛЛААДДИИММИИРР  ААННТТООННООВВ  ЯЯННККООВВ  ЗЗАА  

22..  ДД--РР  ХХААЛЛЕЕДД  ААЛЛИИ  ХХААММОО  ЗЗАА  

33..  ХХААВВАА  ИИССЕЕИИННООВВАА  ККЕЕХХААЙЙООВВАА  ЗЗАА  

44..  ККРРААССИИММИИРР  ММИИЛЛККООВВ  ШШЕЕЙЙККООВВ  ЗЗАА  

55..  ДДИИААНН  ФФИИДДААННООВВ  ММААЛЛЕЕККООВВ  ЗЗАА  

66..  ННИИККООЛЛИИННАА  ААННГГЕЕЛЛООВВАА  ККООССТТААДДИИННООВВАА  ЗЗАА  

77..  ВВЕЕННЦЦИИССЛЛААВВ  РРООССЕЕННООВВ  ЕЕММИИЛЛООВВ  ЗЗАА  

88..  РРААДДООССЛЛААВВ  ВВЕЕЛЛИИЧЧККООВВ  ТТООППААЛЛССККИИ  ЗЗАА  

99..  ДД--РР  ДДЕЕННИИСС  ААЛЛЕЕККССААННДДРРООВВ  ИИННДДЖЖООВВ  ЗЗАА  

1100..  ДД--РР  ННЕЕЗЗИИХХАА  ХХААЙЙРРИИЕЕВВАА  ХХУУТТЕЕВВАА  ЗЗАА  

1111..  ССТТООЯЯНН  ВВААССИИЛЛЕЕВВ  ТТРРИИФФААННООВВ  ЗЗАА  

1122..  ДДААННККАА  ККООССТТААДДИИННООВВАА  ЧЧААККЪЪРРООВВАА  ЗЗАА  

1133..  ККААТТЯЯ  ЕЕЛЛЕЕММААГГООВВАА  ХХУУТТЕЕВВАА  ЗЗАА  

1144..  ШШУУККРРИИ  ААССААННООВВ  ХХААЛЛИИЛЛООВВ  ЗЗАА  

1155..  ССЕЕММИИРР  ММЕЕХХММЕЕДДООВВ  ППААЛЛИИККААРРООВВ  ЗЗАА  

1166..  РРААДДООССЛЛААВВ  ВВААЛЛЕЕННТТИИННООВВ  ФФИИЛЛИИЗЗООВВ  ЗЗАА  

1177..  ИИВВОО  ВВИИККТТООРРООВВ  ССИИРРААККООВВ  ЗЗАА  

 

    

   Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 17 

   Гласували: 17 

   За: 17  

   Против: 0 

   Въздържали се:  0 

 

Р Е Ш Е Н И Е № 49 



 

Относно: Приемане на отчет за дейността на Местна комисия за борба с 

противообществените прояви - Рудозем за 2019 г. и План-програма за дейността на комисията 

за 2020 г.    

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

44/15.01.2020 г., предложена от кмета на Община Рудозем - Румен Венциславов Пехливанов и на 

основание чл. 7, ал. 2 от ЗБППМН и чл. 21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА 

След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 

1. Общински съвет – Рудозем – приема „Отчет за дейността на МКБППМН-  

Рудозем за 2019 г.”; 

2. Приема План-програма за дейността на МКБППМН за 2020 г. 

                

По точка пета от дневния ред 

Д-р Янков: „Преминаваме към точка пета от днешното заседание – Увеличаване капацитета 

на Центъра за обществена подкрепа. Докладната отново е разглеждана във всички комисии. Затова 

последователното помоля за становище. Г-н Шейков, заповядайте!” 

Г-н Шейков: „Благодаря Ви г-н председател! Основния въпрос тука беше за като се увеличи 

капацитета откъде ще дойдат парите? Беше ни обяснено, че това са делегирани, така че нямаме 

забележки по така предложеното проекторешение.” 

Д-р Янков: „Благодаря на вашата комисия! Госпожо Кехайова, заповядайте!” 

 Г-жа Кехайова: „Благодаря Ви! Идентично на комисията по ТСУ ние също нямаме тоест 

въпросите, възникнали получиха отговор, така че сме за!”  

Г-н Янков: „Доктор Инджов. Благодаря на Вашата комисия!” 

Д-р Инджов: „Благодаря, господин председател!Нашата комисия също е за приемане на 

правила съм на проекторешението 

Д-р Янков: „Благодаря на Вашата комисия! Уважаеми колеги ще имаме ли въпроси по 

докладната? Не виждам. Уважаеми колеги преминаваме в режим на гласуване с така направените 

проекторешения подложката да станат решения:”  

№№  

ППОО  

РРЕЕДД  

  

ИИММЕЕ,,  ППРРЕЕЗЗИИММЕЕ  ИИ  ФФААММИИЛЛИИЯЯ  
ГГЛЛААССУУВВААННЕЕ  

11..  ВВЛЛААДДИИММИИРР  ААННТТООННООВВ  ЯЯННККООВВ  ЗЗАА  

22..  ДД--РР  ХХААЛЛЕЕДД  ААЛЛИИ  ХХААММОО  ЗЗАА  



33..  ХХААВВАА  ИИССЕЕИИННООВВАА  ККЕЕХХААЙЙООВВАА  ЗЗАА  

44..  ККРРААССИИММИИРР  ММИИЛЛККООВВ  ШШЕЕЙЙККООВВ  ЗЗАА  

55..  ДДИИААНН  ФФИИДДААННООВВ  ММААЛЛЕЕККООВВ  ЗЗАА  

66..  ННИИККООЛЛИИННАА  ААННГГЕЕЛЛООВВАА  ККООССТТААДДИИННООВВАА  ЗЗАА  

77..  ВВЕЕННЦЦИИССЛЛААВВ  РРООССЕЕННООВВ  ЕЕММИИЛЛООВВ  ЗЗАА  

88..  РРААДДООССЛЛААВВ  ВВЕЕЛЛИИЧЧККООВВ  ТТООППААЛЛССККИИ  ЗЗАА  

99..  ДД--РР  ДДЕЕННИИСС  ААЛЛЕЕККССААННДДРРООВВ  ИИННДДЖЖООВВ  ЗЗАА  

1100..  ДД--РР  ННЕЕЗЗИИХХАА  ХХААЙЙРРИИЕЕВВАА  ХХУУТТЕЕВВАА  ЗЗАА  

1111..  ССТТООЯЯНН  ВВААССИИЛЛЕЕВВ  ТТРРИИФФААННООВВ  ЗЗАА  

1122..  ДДААННККАА  ККООССТТААДДИИННООВВАА  ЧЧААККЪЪРРООВВАА  ЗЗАА  

1133..  ККААТТЯЯ  ЕЕЛЛЕЕММААГГООВВАА  ХХУУТТЕЕВВАА  ЗЗАА  

1144..  ШШУУККРРИИ  ААССААННООВВ  ХХААЛЛИИЛЛООВВ  ЗЗАА  

1155..  ССЕЕММИИРР  ММЕЕХХММЕЕДДООВВ  ППААЛЛИИККААРРООВВ  ЗЗАА  

1166..  РРААДДООССЛЛААВВ  ВВААЛЛЕЕННТТИИННООВВ  ФФИИЛЛИИЗЗООВВ  ЗЗАА  

1177..  ИИВВОО  ВВИИККТТООРРООВВ  ССИИРРААККООВВ  ЗЗАА  

 

   Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 17 

   Гласували: 17 

   За: 17  

   Против: 0 

   Въздържали се:  0 

Р Е Ш Е Н И Е  № 50 

 

Относно: Увеличаване на капацитета на Център за обществена подкрепа, гр. Рудозем 

                  

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

45/21.02.2020 г., предложена от кмета на Община Рудозем - Румен Венциславов Пехливанов и на 

основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и ал. 2 от ЗМСМА, чл.25, ал.2, т.4 от Закона за социалните услуги, чл. 

36в, ал. 1, т. 1 и ал.3, т.1 от Правилника за прилагане на Закона за социално подпомагане  

След проведено поименно гласуване 

РЕШИ: 

 



I. Увеличава  капацитета на социалната услуга Център за обществена подкрепа, гр.Рудозем 

от 25 на 30 потребители, считано от 01.03.2020 г. 

ІІ. Възлага на кмета на община Рудозем да изпрати настоящото решение на регионална 

дирекция „Социално подпомагане”, гр.Смолян за изготвяне на предложение до изпълнителния 

директор на Агенцията за социално подпомагане, съгласно чл.36в, ал.3 от Правилника за прилагане 

на закона за социално подпомагане 

 

По точка шеста от дневния ред 

Д-р Янков: „Преминаваме към точка шеста от заседание - Обявяване на устройствен план 

подобряване на устройство на план-схема. Докладната е разглеждана в ТСУ и нормативна уредба 

комисията. Заповядайте, господин Шейков” 

 Г-н Шейков: „Благодаря г-н, председател! Тука ще дам становището и за двете точки, 

понеже те са идентични. Комисията е за.” 

 Г-н Янков: „Благодаря на вашата комисия! Колеги ще имаме ли въпроси по докладната? Не 

виждам. Преминаваме в режим на поименно гласуване за така направените проектопредложение 

подложката да станат решения :” 

 

№№  

ППОО  

РРЕЕДД  

  

ИИММЕЕ,,  ППРРЕЕЗЗИИММЕЕ  ИИ  ФФААММИИЛЛИИЯЯ  
ГГЛЛААССУУВВААННЕЕ  

11..  ВВЛЛААДДИИММИИРР  ААННТТООННООВВ  ЯЯННККООВВ  ЗЗАА  

22..  ДД--РР  ХХААЛЛЕЕДД  ААЛЛИИ  ХХААММОО  ЗЗАА  

33..  ХХААВВАА  ИИССЕЕИИННООВВАА  ККЕЕХХААЙЙООВВАА  ЗЗАА  

44..  ККРРААССИИММИИРР  ММИИЛЛККООВВ  ШШЕЕЙЙККООВВ  ЗЗАА  

55..  ДДИИААНН  ФФИИДДААННООВВ  ММААЛЛЕЕККООВВ  ЗЗАА  

66..  ННИИККООЛЛИИННАА  ААННГГЕЕЛЛООВВАА  ККООССТТААДДИИННООВВАА  ЗЗАА  

77..  ВВЕЕННЦЦИИССЛЛААВВ  РРООССЕЕННООВВ  ЕЕММИИЛЛООВВ  ЗЗАА  

88..  РРААДДООССЛЛААВВ  ВВЕЕЛЛИИЧЧККООВВ  ТТООППААЛЛССККИИ  ЗЗАА  

99..  ДД--РР  ДДЕЕННИИСС  ААЛЛЕЕККССААННДДРРООВВ  ИИННДДЖЖООВВ  ЗЗАА  

1100..  ДД--РР  ННЕЕЗЗИИХХАА  ХХААЙЙРРИИЕЕВВАА  ХХУУТТЕЕВВАА  ЗЗАА  

1111..  ССТТООЯЯНН  ВВААССИИЛЛЕЕВВ  ТТРРИИФФААННООВВ  ЗЗАА  

1122..  ДДААННККАА  ККООССТТААДДИИННООВВАА  ЧЧААККЪЪРРООВВАА  ЗЗАА  

1133..  ККААТТЯЯ  ЕЕЛЛЕЕММААГГООВВАА  ХХУУТТЕЕВВАА  ЗЗАА  

1144..  ШШУУККРРИИ  ААССААННООВВ  ХХААЛЛИИЛЛООВВ  ЗЗАА  



1155..  ССЕЕММИИРР  ММЕЕХХММЕЕДДООВВ  ППААЛЛИИККААРРООВВ  ЗЗАА  

1166..  РРААДДООССЛЛААВВ  ВВААЛЛЕЕННТТИИННООВВ  ФФИИЛЛИИЗЗООВВ  ЗЗАА  

1177..  ИИВВОО  ВВИИККТТООРРООВВ  ССИИРРААККООВВ  ЗЗАА  

 

   Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 17 

   Гласували: 17 

   За: 17  

   Против: 0 

   Въздържали се:  0 

Р Е Ш Е Н И Е № 51 

 

Относно: Одобряване на Устройствена план-схема за обект „Външно ел. захранване на 

гараж в ПИ 63207.501.218 на Валентин Димитров” в гр.Рудозем.    

                 

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка №  

44/21.02.2020 г., предложена от кмета на Община Рудозем - Румен Венциславов Пехливанов и на 

чл. 21, ал.1, т. 11  от ЗМСМА, чл.129, ал. 1 от ЗУТ, във връзка с чл.22 от НРПУРОИ  

След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 

1. Общински съвет – Рудозем  одобрява Устройствена план-схема на поземлен 

имот с идентификатори 63207.501.44 по КК на гр.Рудозем за обект „Външно ел. 

захранване на гараж в ПИ 63207.501.218 на Валентин Димитров” в гр.Рудозем. 

2. Одобреният  проект на Устройствена план-схема по т.1 да се публикува  на 

интернет страницата на общината в тридневен срок от одобряването й, съгласно чл.129, 

ал.5 от ЗУТ. 

3. Обявлението за приетото решение да се изпрати в 7-дневен срок за обнародване 

в Държавен вестник, съгласно чл.129, ал.1 от ЗУТ. 

 

По точка седма от дневния ред 

Д-р Янков: „Преминаваме към точка 7 от днешното заседание. Чухме становището на ТСУ и 

Нормативна уредба комисията, така че колеги ще имаме ли въпроси по докладната? Одобряване 

отново на устройството на план-схема. Не виждам ,колеги, ще преминем в режим на гласуване по 

точка 7 след направените проектопредложения да станат решение по докладната :” 

№№  

ППОО  

РРЕЕДД  

  

ИИММЕЕ,,  ППРРЕЕЗЗИИММЕЕ  ИИ  ФФААММИИЛЛИИЯЯ  
ГГЛЛААССУУВВААННЕЕ  

11..  ВВЛЛААДДИИММИИРР  ААННТТООННООВВ  ЯЯННККООВВ  ЗЗАА  



22..  ДД--РР  ХХААЛЛЕЕДД  ААЛЛИИ  ХХААММОО  ЗЗАА  

33..  ХХААВВАА  ИИССЕЕИИННООВВАА  ККЕЕХХААЙЙООВВАА  ЗЗАА  

44..  ККРРААССИИММИИРР  ММИИЛЛККООВВ  ШШЕЕЙЙККООВВ  ЗЗАА  

55..  ДДИИААНН  ФФИИДДААННООВВ  ММААЛЛЕЕККООВВ  ЗЗАА  

66..  ННИИККООЛЛИИННАА  ААННГГЕЕЛЛООВВАА  ККООССТТААДДИИННООВВАА  ЗЗАА  

77..  ВВЕЕННЦЦИИССЛЛААВВ  РРООССЕЕННООВВ  ЕЕММИИЛЛООВВ  ЗЗАА  

88..  РРААДДООССЛЛААВВ  ВВЕЕЛЛИИЧЧККООВВ  ТТООППААЛЛССККИИ  ЗЗАА  

99..  ДД--РР  ДДЕЕННИИСС  ААЛЛЕЕККССААННДДРРООВВ  ИИННДДЖЖООВВ  ЗЗАА  

1100..  ДД--РР  ННЕЕЗЗИИХХАА  ХХААЙЙРРИИЕЕВВАА  ХХУУТТЕЕВВАА  ЗЗАА  

1111..  ССТТООЯЯНН  ВВААССИИЛЛЕЕВВ  ТТРРИИФФААННООВВ  ЗЗАА  

1122..  ДДААННККАА  ККООССТТААДДИИННООВВАА  ЧЧААККЪЪРРООВВАА  ЗЗАА  

1133..  ККААТТЯЯ  ЕЕЛЛЕЕММААГГООВВАА  ХХУУТТЕЕВВАА  ЗЗАА  

1144..  ШШУУККРРИИ  ААССААННООВВ  ХХААЛЛИИЛЛООВВ  ЗЗАА  

1155..  ССЕЕММИИРР  ММЕЕХХММЕЕДДООВВ  ППААЛЛИИККААРРООВВ  ЗЗАА  

1166..  РРААДДООССЛЛААВВ  ВВААЛЛЕЕННТТИИННООВВ  ФФИИЛЛИИЗЗООВВ  ЗЗАА  

1177..  ИИВВОО  ВВИИККТТООРРООВВ  ССИИРРААККООВВ  ЗЗАА  

 

   Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 17 

   Гласували: 17 

   За: 17  

   Против: 0 

   Въздържали се:  0 

Р Е Ш Е Н И Е  № 52 

 

Относно: Одобряване на Устройствена план-схема за обект „Външно ел. захранване на 

Цех за преработка на плодове” в ПИ 63207.504.266, гр.Рудозем.                    

 

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

46/21.02.2020 г., предложена от кмета на Община Рудозем - Румен Венциславов Пехливанов и на 

основание чл. 21, ал.1, т. 11  от ЗМСМА, чл.129, ал. 1 от ЗУТ 

След проведено поименно гласуване 



 

РЕШИ: 

 

1. Общински съвет – Рудозем  одобрява Устройствена план-схема на поземлени имот с 

идентификатори 63207.504.213, 63207.504.299, 63207.504.302, 63207.504.57,   

63207.504.334, 63207.504.292 по КК на гр.Рудозем за обект „Външно ел. захранване на 

Цех за преработка на плодове” в ПИ 63207.504.266, гр.Рудозем. 

 

2. Одобреният  проект на Устройствена план-схема по т.1 да се публикува  на интернет 

страницата на общината в тридневен срок от одобряването й, съгласно чл.129, ал.5 от ЗУТ. 

 

3. Обявлението за приетото решение да се изпрати в 7-дневен срок за обнародване в 

Държавен вестник, съгласно чл.129, ал.1 от ЗУТ. 

 

 

По точка осма от дневния ред 

 

Д-р Янков: „Преминаваме към точка 8 в днешно заседание - Отдаване под наем на имот 

публична общинска собственост. Отново в ТСУ комисията и Икономическа този път се разгражда 

на докладната. Отново становището на ТСУ и Нормативна” 

Г-н Шейков: „Благодаря Ви г-н председател! Тука основния въпрос беше за срока на наема 

който е 10 години. Имаше въпрос дали не може да е по-малко, но беше ни обяснено, че договора 

така е направен и че в едномесечен срок може да бъде прекратен по всяко време с предизвестие. 

Благодаря! 

Д-р Янков: „И аз благодаря на вашата комисия! Госпожо Кехайова, заповядайте за становище 

на Икономическа комисия!” 

Г-жа Кехайова: „Благодаря! При нас въпросите бяха два - относно срока и първоначалната 

цена. Получихме отговор.Принципно становище на комисията е За.” 

Д-р Янков: Благодаря Ви! Уважаеми колеги ще има ли въпроси по докладната? Г-н Сираков, 

заповядайте! 

Г-н Сираков: „Уважаеми колеги, уважаеми кмете, уважаеми гости, значи аз имах такъв въпрос  

- Може ли да изравниме договора, който е вън пред самото помещение. Само такъв въпрос имам - 

знаем че отвънка го бяхме дали под наем. Може ли да изразим е тоя договор който е с договора, 

който е отдаден под наем? И една такава забележка имам - пак нямаше скица към самата докладна, 

която сме се разбрали да представят. Знаем че става въпрос за сладкарницата по принцип.” 

Д-р Янков: „ Добре! Благодаря, Ви господин Сираков! Забележката е уместна ако 

действително няма изпратена във Вашите докладни скица на имота. Господин кмета ще отговорите 

ли на питането? Имате ли възможност готовност?” 

Г-н Пехливанов: „Да то това отчасти припокрива Въпросът е което беше в комисията, така че 

когато в някой момент дойде едновременно време да се дават нищо не пречи да бъде 

преждевремено прекратен с месец два или три. Така че следващия път да се направи още 

процедура. Това е като отговор на дали може да се изравни срока. 

По отношение на скицата, тъй като това е изрично е записано за кое заведение става въпрос 

просто не сме преценили нали и под наем, затова не е приложена. Ще прилагаме следващия път и 

за имотите под наем - няма проблем!” 

Д-р Янков: „Благодаря Ви г-н кмете! Уважаеми колеги ще имаме ли други въпроси? Няма, 

уважаеми колеги ще преминем в режим на гласуване с тука при мен в срока е оставен на 10 години. 

А така направеното проекто-предложение по докладната със срок 10 години режим на гласуване :”  



   

№№  

ППОО  

РРЕЕДД  

  

ИИММЕЕ,,  ППРРЕЕЗЗИИММЕЕ  ИИ  ФФААММИИЛЛИИЯЯ  
ГГЛЛААССУУВВААННЕЕ  

11..  ВВЛЛААДДИИММИИРР  ААННТТООННООВВ  ЯЯННККООВВ  ЗЗАА  

22..  ДД--РР  ХХААЛЛЕЕДД  ААЛЛИИ  ХХААММОО  ЗЗАА  

33..  ХХААВВАА  ИИССЕЕИИННООВВАА  ККЕЕХХААЙЙООВВАА  ЗЗАА  

44..  ККРРААССИИММИИРР  ММИИЛЛККООВВ  ШШЕЕЙЙККООВВ  ЗЗАА  

55..  ДДИИААНН  ФФИИДДААННООВВ  ММААЛЛЕЕККООВВ  ЗЗАА  

66..  ННИИККООЛЛИИННАА  ААННГГЕЕЛЛООВВАА  ККООССТТААДДИИННООВВАА  ЗЗАА  

77..  ВВЕЕННЦЦИИССЛЛААВВ  РРООССЕЕННООВВ  ЕЕММИИЛЛООВВ  ЗЗАА  

88..  РРААДДООССЛЛААВВ  ВВЕЕЛЛИИЧЧККООВВ  ТТООППААЛЛССККИИ  ЗЗАА  

99..  ДД--РР  ДДЕЕННИИСС  ААЛЛЕЕККССААННДДРРООВВ  ИИННДДЖЖООВВ  ЗЗАА  

1100..  ДД--РР  ННЕЕЗЗИИХХАА  ХХААЙЙРРИИЕЕВВАА  ХХУУТТЕЕВВАА  ЗЗАА  

1111..  ССТТООЯЯНН  ВВААССИИЛЛЕЕВВ  ТТРРИИФФААННООВВ  ЗЗАА  

1122..  ДДААННККАА  ККООССТТААДДИИННООВВАА  ЧЧААККЪЪРРООВВАА  ЗЗАА  

1133..  ККААТТЯЯ  ЕЕЛЛЕЕММААГГООВВАА  ХХУУТТЕЕВВАА  ЗЗАА  

1144..  ШШУУККРРИИ  ААССААННООВВ  ХХААЛЛИИЛЛООВВ  ЗЗАА  

1155..  ССЕЕММИИРР  ММЕЕХХММЕЕДДООВВ  ППААЛЛИИККААРРООВВ  ЗЗАА  

1166..  РРААДДООССЛЛААВВ  ВВААЛЛЕЕННТТИИННООВВ  ФФИИЛЛИИЗЗООВВ  ЗЗАА  

1177..  ИИВВОО  ВВИИККТТООРРООВВ  ССИИРРААККООВВ  ВВЪЪЗЗДДЪЪРРЖЖААЛЛ  ССЕЕ  

 

   Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 17 

   Гласували: 17 

   За: 16  

   Против: 0 

   Въздържали се:  1 

Р Е Ш Е Н И Е  № 53 

 

Относно: Отдаване под наем на имот – публична общинска собственост              



Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

36/18.02.2020 г., предложена от кмета на Община Рудозем - Румен Венциславов Пехливанов и на 

основание чл.14 ал.7 от Закона за общинската собственост   

След проведено поименно гласуване 

РЕШИ: 

 

1.Общински съвет – Рудозем взема решение за провеждане на търг за отдаване под наем за 

срок от 10 /десет/ години на общински недвижим имот  представляващ помещение в масивна 

сграда І етаж с площ 155,63 кв. м., намиращ се в УПИ І-КЖЗ, кв.34 по ПУП на гр. Рудозем 

предназначено за заведение без алкохол.  

2.Възлага на Кмета на общината да проведе процедура за отдаване на имота под наем чрез 

търг съгласно Глава VІ от Наредбата за придобиване, управление и разпореждане с имоти – 

общинска собственост на Общински съвет – Рудозем при първоначален месечен наем от  295,70 

лв.  

 

    

По точка девета от дневния ред  

Д-р Янков: „Преминаваме към точка 9 от днешното заседание - Определяне на нов състав на 

Местната комисия по чл 8 от Закона за уреждане правата граждани с многогодишни жилищно-

спестовни влогове. Самата докладна е разглеждана в ТСУ и Нормативна уредба комисия. Г-н 

Шейков, заповядайте!” 

 Г-н Шейков: „Благодаря, г-н председател! Становището на  комисия е това проекто-решение 

да стане решение.” 

Г-н Янков: „Благодаря на Вашата комисия! Колеги ще имаме ли въпроси към докладната? 

Нещо за уточняване? Не виждам.  Уважаеми колеги, преминаваме в режим на поименно гласуване 

по точка 9 с така направената проектно предложение да станат решения :” 

№№  

ППОО  

РРЕЕДД  

  

ИИММЕЕ,,  ППРРЕЕЗЗИИММЕЕ  ИИ  ФФААММИИЛЛИИЯЯ  
ГГЛЛААССУУВВААННЕЕ  

11..  ВВЛЛААДДИИММИИРР  ААННТТООННООВВ  ЯЯННККООВВ  ЗЗАА  

22..  ДД--РР  ХХААЛЛЕЕДД  ААЛЛИИ  ХХААММОО  ЗЗАА  

33..  ХХААВВАА  ИИССЕЕИИННООВВАА  ККЕЕХХААЙЙООВВАА  ЗЗАА  

44..  ККРРААССИИММИИРР  ММИИЛЛККООВВ  ШШЕЕЙЙККООВВ  ЗЗАА  

55..  ДДИИААНН  ФФИИДДААННООВВ  ММААЛЛЕЕККООВВ  ЗЗАА  

66..  ННИИККООЛЛИИННАА  ААННГГЕЕЛЛООВВАА  ККООССТТААДДИИННООВВАА  ЗЗАА  

77..  ВВЕЕННЦЦИИССЛЛААВВ  РРООССЕЕННООВВ  ЕЕММИИЛЛООВВ  ЗЗАА  

88..  РРААДДООССЛЛААВВ  ВВЕЕЛЛИИЧЧККООВВ  ТТООППААЛЛССККИИ  ЗЗАА  



99..  ДД--РР  ДДЕЕННИИСС  ААЛЛЕЕККССААННДДРРООВВ  ИИННДДЖЖООВВ  ЗЗАА  

1100..  ДД--РР  ННЕЕЗЗИИХХАА  ХХААЙЙРРИИЕЕВВАА  ХХУУТТЕЕВВАА  ЗЗАА  

1111..  ССТТООЯЯНН  ВВААССИИЛЛЕЕВВ  ТТРРИИФФААННООВВ  ЗЗАА  

1122..  ДДААННККАА  ККООССТТААДДИИННООВВАА  ЧЧААККЪЪРРООВВАА  ЗЗАА  

1133..  ККААТТЯЯ  ЕЕЛЛЕЕММААГГООВВАА  ХХУУТТЕЕВВАА  ЗЗАА  

1144..  ШШУУККРРИИ  ААССААННООВВ  ХХААЛЛИИЛЛООВВ  ЗЗАА  

1155..  ССЕЕММИИРР  ММЕЕХХММЕЕДДООВВ  ППААЛЛИИККААРРООВВ  ЗЗАА  

1166..  РРААДДООССЛЛААВВ  ВВААЛЛЕЕННТТИИННООВВ  ФФИИЛЛИИЗЗООВВ  ЗЗАА  

1177..  ИИВВОО  ВВИИККТТООРРООВВ  ССИИРРААККООВВ  ЗЗАА  

 

   Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 17 

   Гласували: 17 

   За: 17  

   Против: 0 

   Въздържали се:  0 

  Р Е Ш Е Н И Е  № 54 

 

Относно: Определяне на нов състав на местната комисия по чл.8, ал.2 от Закона за 

уреждане правата на граждани с многогодишни жилищно-спестовни влогове (ЗУПГМЖСВ). 

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

47/21.02.2020 г., предложена от председателя на Общински съвет – Рудозем – д-р Владимир 

Антонов Янков и на основание чл.8, ал.2 от ЗУПГМЖСВ, чл.16, ал.3 от Правилника за прилагане 

на ЗУПГМЖСВ 

След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 

I. Общински съвет-Рудозем определя състава на местната комисия по чл.8, ал.2 от 

ЗУПГМЖСВ, както следва: 

       

      Председател: инж. Евелин  Веселинов  Бозов- зам.-кмет  на  община   Рудозем,    тел. 

0893339800; 

      Членове:1. Силвия Росенова Овчарска- служителка на Община Рудозем, заемаща 

длъжност гл.специалист „касиер-счетоводител”, тел. 0896685860; 



                     2. Елена Петрова Димовска- служителка на Община Рудозем, заемаща длъжност 

гл.специалист „Общинска собственост  и разпореждане с общинско имущество”, тел. 0896665203; 

                     3. Салвет Зейдиов Брахъмов-  служител на Община Рудозем, заемащ длъжност 

„мл.юрисконсулт и ЗОП”, тел. 0894619800; 

                     4. Николина Ангелова Костадинова- общински съветник, тел.0897098965. 

                      ІІ . Възлага на кмета на община Рудозем да изпрати настоящото решение на Управителния 

съвет на Националния компенсационен жилищен фонд за утвърждаване на определения състав на местната 

комисия.                      

 

По точка десета от дневния ред 

Председателят на общински съвет продължи: „Преминаваме към точка 10 от днешното 

заседание - откриване на процедура попълване на списъка с кандидати за съдебни заседатели. 

Отново в ТСУ, Нормативна уредба е разглеждана докладната. Ще помоля председателя за 

становище!” 

Г-н Шейков: „Благодаря г-н председател! Становището на комисията е За. Благодаря!” 

Д-р Янков: „Благодаря, Ви колеги! Ще имаме ли въпроси по докладната?  Извинявам се 

колеги, г-н Шейков, Вашата комисия имаме ли предложение по отношение на председател и 

членове по точка шеста 6 римско?” 

Г-н Шейков: „Благодаря г-н председател! Ние нямаме предложения!” 

Д-р Янков продължи: „Уважаеми колеги, ще трябва да номинирате председател и членове на 

комисията по точка четвърта. Д-р Инджов, да разбирам че искате думата? Заповядайте! Точка 

четвърта от докладната гласи: създадена временна комисия за провеждане на процедура по избор 

на съдебни заседатели в следния състав” 

Д-р Инджов: „Благодаря Ви господин председател! В изминалия мандат също имахме 

състава на такава комисия по абсолютно същото предложение. Моето предложение е следното 

комисията да бъде с петчленен състав като в нея да влезнат юриста на общината, председателят на 

Комисията по законност, към председателят на комисията…” 

Д-р Янков: „Ще ви прекъсна доктор Инджов,защото тука се подсказва от юриста, че трябва 

да бъде изцяло състава от само от Общински съвет.” 

Д-р Инджов: „Поправям се! В тричленен състав като отвътре влизат: председателя на 

комисията по законност и председателят на комисията по конфликт на интереси и оставям  за още 

едно предложение.” 

 Д-р Янков: „Красимир Шейков записваме  на 1. Още едно име ще помоля, колеги, преди да 

гласуваме! 

Г-н Малеков: „Г-н Сираков.” 

Д-р Янков: „Благодаря  Ви, колеги! Други предложения ще получим за комисията?  

Г-н Халилов: „От името на групата на „Герб” също предлагам Иво Сираков” 

Д-р Янков: „Благодаря Ви за номинацията на г-н Сираков! Други ще имаме ли предложение 

колеги? Уважаеми, колеги, ще гласуваме ще гласуваме анблок цялата докладна с така направените 

предложения. Преминава в режим на поименно гласуване с така направената проекторешения да 

станат решение по докладната с поименен състав на комисията в точка четвърта Красимир 

Шейков, Николина Костадинова и Иво Сираков. В режим на поименно гласуване сме: „ 

 

№№  

ППОО  

РРЕЕДД  

  

ИИММЕЕ,,  ППРРЕЕЗЗИИММЕЕ  ИИ  ФФААММИИЛЛИИЯЯ  
ГГЛЛААССУУВВААННЕЕ  



11..  ВВЛЛААДДИИММИИРР  ААННТТООННООВВ  ЯЯННККООВВ  ЗЗАА  

22..  ДД--РР  ХХААЛЛЕЕДД  ААЛЛИИ  ХХААММОО  ЗЗАА  

33..  ХХААВВАА  ИИССЕЕИИННООВВАА  ККЕЕХХААЙЙООВВАА  ЗЗАА  

44..  ККРРААССИИММИИРР  ММИИЛЛККООВВ  ШШЕЕЙЙККООВВ  ЗЗАА  

55..  ДДИИААНН  ФФИИДДААННООВВ  ММААЛЛЕЕККООВВ  ЗЗАА  

66..  ННИИККООЛЛИИННАА  ААННГГЕЕЛЛООВВАА  ККООССТТААДДИИННООВВАА  ЗЗАА  

77..  ВВЕЕННЦЦИИССЛЛААВВ  РРООССЕЕННООВВ  ЕЕММИИЛЛООВВ  ЗЗАА  

88..  РРААДДООССЛЛААВВ  ВВЕЕЛЛИИЧЧККООВВ  ТТООППААЛЛССККИИ  ЗЗАА  

99..  ДД--РР  ДДЕЕННИИСС  ААЛЛЕЕККССААННДДРРООВВ  ИИННДДЖЖООВВ  ЗЗАА  

1100..  ДД--РР  ННЕЕЗЗИИХХАА  ХХААЙЙРРИИЕЕВВАА  ХХУУТТЕЕВВАА  ЗЗАА  

1111..  ССТТООЯЯНН  ВВААССИИЛЛЕЕВВ  ТТРРИИФФААННООВВ  ЗЗАА  

1122..  ДДААННККАА  ККООССТТААДДИИННООВВАА  ЧЧААККЪЪРРООВВАА  ЗЗАА  

1133..  ККААТТЯЯ  ЕЕЛЛЕЕММААГГООВВАА  ХХУУТТЕЕВВАА  ЗЗАА  

1144..  ШШУУККРРИИ  ААССААННООВВ  ХХААЛЛИИЛЛООВВ  ЗЗАА  

1155..  ССЕЕММИИРР  ММЕЕХХММЕЕДДООВВ  ППААЛЛИИККААРРООВВ  ЗЗАА  

1166..  РРААДДООССЛЛААВВ  ВВААЛЛЕЕННТТИИННООВВ  ФФИИЛЛИИЗЗООВВ  ЗЗАА  

1177..  ИИВВОО  ВВИИККТТООРРООВВ  ССИИРРААККООВВ  ЗЗАА  

 

   Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 17 

   Гласували: 17 

   За: 17  

   Против: 0 

   Въздържали се:  0 

Р Е Ш Е Н И Е  № 55 

Относно: Откриване на процедура за попълване на списъка на кандидатите за съдебни 

заседатели за Районен съд-Мадан за мандат 2020-2024 г. и създаване на временна комисия за 

провеждане на процедурата по избора.             

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

50/21.02.2020 г., предложена от председателя на Общински съвет – Рудозем – д-р Владимир 



Антонов Янков и на основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, чл.68, ал.1 и чл.68е от Закона за 

съдебната власт, чл.8, ал.1, ал.4 от Наредба № 7 от 28.09.2017 г. за съдебните заседатели  

След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 

I. Общински съвет-Рудозем открива процедура за попълване на списъка на кандидатите за 

съдебни заседатели с мандат 2020 г. - 2024 г. за Районен съд –Мадан и утвърждава следните 

условия, ред и правила за нейното провеждане: 

Всеки кандидат за съдебен заседател, трябва да отговаря на изискванията на чл.67, ал.1 и ал.3 
от Закона за съдебната власт, а именно: 

1. Да е дееспособен български гражданин, който: 

- е на възраст от 21 до 68 години; 

- има настоящ адрес в община, която попада в рамките на съдебния район на съда, за 

който кандидатства; 

- има завършено най-малко средно образование; 

- не е осъждан за умишлено престъпление, независимо от реабилитацията; 

- не страда от психически заболявания. 

2. Съдебен заседател не може да бъде лице, което: 

- е съдебен заседател в друг съд; 

- е общински съветник от съдебния район, за който е избран; 

-      участва в ръководството на политическа партия, коалиция или организация с 

политически цели. 

- работи в съд, прокуратура, следствени органи, Министерството на вътрешните работи 

или в други органи от системата за национална сигурност, намиращи се в съдебния район, за 

който е избран. 

II. Утвърждава образци на документи, както следва: 

- Заявление за кандидатстване за съдебен заседател /Приложение № 1/; 

- Писмено съгласие по чл.68, ал.3, т.7 от ЗСВ /Приложение № 2/; 

-      Декларация за липса на обстоятелства по чл.67, ал.3 от ЗСВ /Приложение № 3/. 

-      Декларация за съответствие с изискването на чл.69, ал.2 от ЗСВ /Приложение № 4/. 

 

III. В срок до 20 март 2020 г. кандидатите за съдебни заседатели подават в деловодството 

на Общински съвет-Рудозем, в сградата на Общинска администрация- гр.Рудозем, бул. „България“ 

№ 15, всеки работен ден от 8:00 ч. до 17:00 часа, Заявление за кандидатстване за съдебен заседател 

/Приложение №1/, ведно със следните документи: 

- подробна автобиография, подписана от кандидата; 

- нотариално заверено копие от диплома за завършено образование; 

- медицинско удостоверение, че лицето не страда от психическо заболяване; 

- данни за контакт на две лица, към които общинския съвет да се обръща за препоръки; 

- мотивационно писмо; 

- писмено съгласие /Приложение № 2/; 

- декларация за липса на обстоятелствата по чл.67, ал.З от ЗСВ /Приложение № 3/; 

- декларация  за  съответствие  с  изискването на чл.69, ал.2 от ЗСВ /Приложение № 4/; 

- документ за извършена проверка по реда на Закона за достъп и разкриване на 

документите и за обявяване на принадлежност на български граждани към Държавна сигурност и 

разузнавателните служби на Българската народна армия, ако са родени преди 16 юли 1973 г. 

IV. Създава временна комисия за провеждане на процедурата по избор на съдебни 



заседатели, в следния състав: 

Председател: Красимир Милков Шейков 

Членове: 1. Николина Ангелова Костадинова 

 2. Иво Викторов Сираков 
 

V. Възлага на Времената комисия: 

1. Да извърши проверка на документите на кандидатите, подали заявления за съдебни 

заседатели за Районен съд-Мадан и изготви списък на допуснатите до участие кандидати; 

2. Да установи служебно обстоятелството по чл.67, ал.1, т.4 от ЗСВ на подалите документи 

за съдебни заседатели. 

3. Да публикува на интернет страницата на Община Рудозем, най- малко 14 дни преди датата 

на изслушването по чл.68а от ЗСВ, списъка на допуснатите до участие кандидати, заедно с техните 

автобиографии, мотивационни писма, препоръки и документи по чл.68, ал.З, т.9 от ЗСВ. 

4. Да проведе изслушване на кандидатите, при спазване изискванията на чл.68а, ал.1-3 от 

ЗСВ, да изготви протокол от изслушването и състави окончателен доклад за одобрените 

кандидати, които да публикува на интернет страницата на Община Рудозем, и внесе в Общински 

съвет в седем дневен срок преди гласуването. 

VI. Откриването на процедурата за попълване на списъка на кандидатите за съдебни   

заседатели   за  Районен съд –  Мадан  за   мандат   2020 г. - 2024 г. и условията, редът и правилата 

за нейното провеждане да се обявяват на интернет страницата на Община Рудозем, 

информационното табло на Общинска администрация-гр.Рудозем, и да се публикуват във вестник 

„Отзвук”. 

VII.  С оглед защитата на особено важни обществени интереси, свързани с осигуряване на 

съдебни заседатели при Районен съд – Мадан, и с цел спазване на сроковете съгласно Закона за 

съдебната власт, на основание чл.60, ал.1 от АПК допуска предварително изпълнение на 

настоящото решение. 

 

 

По точка единадесет от дневния ред  
 

Д-р Янков: „Преминаваме към точка 11 от днешното заседание - Потвърждаване на 

решения 35 прието от Общински съвет Рудозем на заседание на 31-ви и 1-ви . Докладната е 

разглеждана във всички комисии. Ще помоля за становище последователно ТСУ,Нормативна г-н 

Шейков!” 

Г-н Шейков: „Благодаря г-н председател! Тука разбрахме, че става за малко недоразумения в 

Областна администрация, така че комисията е За.” 

Д-р Янков: „Благодаря Ви! Госпожо Кехайова за  Икономическа комисия!” 

Г-жа Кехайова: „ Комисията е  За. И двете и 11 и 12 точка.” 

Д-р Янков: „Благодаря на Вашата комисия. Д-р Инджов, Вашата ?” 

Д-р Инджов: „Благодаря Ви, господин председател, и нашата комисия За приемане и на две 

точки” 

Д-р Янков: „Уважаеми колеги, ще имаме ли въпроси към докладната? Не виждам. Ще 

преминем в режим на поименно гласуване така направеното проектно предложение да стане 

решение по докладната точка 11 :” 

 



№№  

ППОО  

РРЕЕДД  

  

ИИММЕЕ,,  ППРРЕЕЗЗИИММЕЕ  ИИ  ФФААММИИЛЛИИЯЯ  
ГГЛЛААССУУВВААННЕЕ  

11..  ВВЛЛААДДИИММИИРР  ААННТТООННООВВ  ЯЯННККООВВ  ЗЗАА  

22..  ДД--РР  ХХААЛЛЕЕДД  ААЛЛИИ  ХХААММОО  ЗЗАА  

33..  ХХААВВАА  ИИССЕЕИИННООВВАА  ККЕЕХХААЙЙООВВАА  ЗЗАА  

44..  ККРРААССИИММИИРР  ММИИЛЛККООВВ  ШШЕЕЙЙККООВВ  ЗЗАА  

55..  ДДИИААНН  ФФИИДДААННООВВ  ММААЛЛЕЕККООВВ  ЗЗАА  

66..  ННИИККООЛЛИИННАА  ААННГГЕЕЛЛООВВАА  ККООССТТААДДИИННООВВАА  ЗЗАА  

77..  ВВЕЕННЦЦИИССЛЛААВВ  РРООССЕЕННООВВ  ЕЕММИИЛЛООВВ  ЗЗАА  

88..  РРААДДООССЛЛААВВ  ВВЕЕЛЛИИЧЧККООВВ  ТТООППААЛЛССККИИ  ЗЗАА  

99..  ДД--РР  ДДЕЕННИИСС  ААЛЛЕЕККССААННДДРРООВВ  ИИННДДЖЖООВВ  ЗЗАА  

1100..  ДД--РР  ННЕЕЗЗИИХХАА  ХХААЙЙРРИИЕЕВВАА  ХХУУТТЕЕВВАА  ЗЗАА  

1111..  ССТТООЯЯНН  ВВААССИИЛЛЕЕВВ  ТТРРИИФФААННООВВ  ЗЗАА  

1122..  ДДААННККАА  ККООССТТААДДИИННООВВАА  ЧЧААККЪЪРРООВВАА  ЗЗАА  

1133..  ККААТТЯЯ  ЕЕЛЛЕЕММААГГООВВАА  ХХУУТТЕЕВВАА  ЗЗАА  

1144..  ШШУУККРРИИ  ААССААННООВВ  ХХААЛЛИИЛЛООВВ  ЗЗАА  

1155..  ССЕЕММИИРР  ММЕЕХХММЕЕДДООВВ  ППААЛЛИИККААРРООВВ  ЗЗАА  

1166..  РРААДДООССЛЛААВВ  ВВААЛЛЕЕННТТИИННООВВ  ФФИИЛЛИИЗЗООВВ  ЗЗАА  

1177..  ИИВВОО  ВВИИККТТООРРООВВ  ССИИРРААККООВВ  ЗЗАА  

 

   Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 17 

   Гласували: 17 

   За: 17  

   Против: 0 

   Въздържали се:  0 

Р Е Ш Е Н И Е № 56 

 

Относно: Повторно приемане  на   Решение   № 43,   прието    от    Общински съвет – 

Рудозем на заседание, проведено на 31.01.2020 г., по Протокол № 5. 



          

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

49/24.02.2020 г., предложена от председателя на Общински съвет – Рудозем – д-р Владимир 

Антонов Янков и на основание чл.45, ал.9, ал.10 във вр. с ал.4 от ЗМСМА 

След проведено поименно гласуване 

РЕШИ: 

 

              Приема повторно Решение № 43, прието от Общински съвет – Рудозем на заседание, 

проведено на 31.01.2020 г., по Протокол № 5 относно „Приемане на програма за управление и 

разпореждане с имоти - общинска собственост”, при спазване изискването за поименно гласуване, 

съгласно чл.27, ал.5 от ЗМСМА. 

 

По точка дванадесет от дневния ред 

Д-р Янков: „Преминаваме към точка 12 от днешното заседание Повторно приемане на 

решение 43 отново на същото заседание на 31-и пари 20 година. Чухме Икономическа комисия 

становището. ТСУ и Нормативна, господин Шейков?” 

Г-н Шейков: „Благодаря г-н председател! Абсолютно същата като предишната точка.” 

Д-р Янков: „ Благодаря на Вашата комисия! Доктор Инджов? 

Д-р Инджов: „Благодаря, господин председател! Нашата комисия отново за приемане на 

решението.” 

Д-р Янков: „Благодаря Ви! Уважаеми колеги, ще имаме ли въпроси по докладната? Не 

виждам. Ще преминем в режим на поименно гласуване с така направеното проекторешение да 

станем решения на точка 12 :” 

    

№№  

ППОО  

РРЕЕДД  

  

ИИММЕЕ,,  ППРРЕЕЗЗИИММЕЕ  ИИ  ФФААММИИЛЛИИЯЯ  
ГГЛЛААССУУВВААННЕЕ  

11..  ВВЛЛААДДИИММИИРР  ААННТТООННООВВ  ЯЯННККООВВ  ЗЗАА  

22..  ДД--РР  ХХААЛЛЕЕДД  ААЛЛИИ  ХХААММОО  ЗЗАА  

33..  ХХААВВАА  ИИССЕЕИИННООВВАА  ККЕЕХХААЙЙООВВАА  ЗЗАА  

44..  ККРРААССИИММИИРР  ММИИЛЛККООВВ  ШШЕЕЙЙККООВВ  ЗЗАА  

55..  ДДИИААНН  ФФИИДДААННООВВ  ММААЛЛЕЕККООВВ  ЗЗАА  

66..  ННИИККООЛЛИИННАА  ААННГГЕЕЛЛООВВАА  ККООССТТААДДИИННООВВАА  ЗЗАА  

77..  ВВЕЕННЦЦИИССЛЛААВВ  РРООССЕЕННООВВ  ЕЕММИИЛЛООВВ  ЗЗАА  

88..  РРААДДООССЛЛААВВ  ВВЕЕЛЛИИЧЧККООВВ  ТТООППААЛЛССККИИ  ЗЗАА  



99..  ДД--РР  ДДЕЕННИИСС  ААЛЛЕЕККССААННДДРРООВВ  ИИННДДЖЖООВВ  ЗЗАА  

1100..  ДД--РР  ННЕЕЗЗИИХХАА  ХХААЙЙРРИИЕЕВВАА  ХХУУТТЕЕВВАА  ЗЗАА  

1111..  ССТТООЯЯНН  ВВААССИИЛЛЕЕВВ  ТТРРИИФФААННООВВ  ЗЗАА  

1122..  ДДААННККАА  ККООССТТААДДИИННООВВАА  ЧЧААККЪЪРРООВВАА  ЗЗАА  

1133..  ККААТТЯЯ  ЕЕЛЛЕЕММААГГООВВАА  ХХУУТТЕЕВВАА  ЗЗАА  

1144..  ШШУУККРРИИ  ААССААННООВВ  ХХААЛЛИИЛЛООВВ  ЗЗАА  

1155..  ССЕЕММИИРР  ММЕЕХХММЕЕДДООВВ  ППААЛЛИИККААРРООВВ  ЗЗАА  

1166..  РРААДДООССЛЛААВВ  ВВААЛЛЕЕННТТИИННООВВ  ФФИИЛЛИИЗЗООВВ  ЗЗАА  

1177..  ИИВВОО  ВВИИККТТООРРООВВ  ССИИРРААККООВВ  ЗЗАА  

 

   Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 17 

   Гласували: 17 

   За: 17  

   Против: 0 

   Въздържали се:  0 

Р Е Ш Е Н И Е  № 57 

 

Относно: Потвърждаване на   Решение   № 35,   прието    от    Общински съвет – Рудозем 

на заседание, проведено на 31.01.2020 г., по Протокол № 5. 

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

48/21.02.2020 г., предложена от председателя на Общински съвет – Рудозем – д-р Владимир 

Антонов Янков и на основание чл.45, ал.9, ал.10 във вр. с ал.4 от Закона за местното 

самоуправление  и  местната администрация  

След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 

 

          Потвърждава Решение № 35, прието от Общински съвет – Рудозем на заседание, 

проведено на 31.01.2020 г., по Протокол № 5 относно „Продажба на УПИ V-стопански нужди, 

кв.40 по ПУП на с.Елховец-частна общинска собственост”. 

 

  

По точка тринадесет от дневния ред 

 

Д-р Янков: „Преминаваме към точка 13 от днешното заседание - учредяване право на 

строеж върху имот с идентификатор, виждате го изписан във Вашите докладни. Докладната е 

разглеждана в ТСУ, нормативна уредба. Ще помоля за становище на комисията на Шейков!” 

 Г-н Шейков:”Комисията е За приемане на това проекто-решение.” 



 Г-н Янков: „Благодаря на Вашата комисия! Колеги ще имаме ли въпроси по докладната? 

Надявам се, че тук всичко е наред със скицата, тъй като те са доста че всички са разпратени във 

вашите материали. Не виждам. Уважаеми колеги, ще премине в режим на поименно гласуване с 

така направените проектно предложение по точка 13 да станат решения”: 

 

№№  

ППОО  

РРЕЕДД  

  

ИИММЕЕ,,  ППРРЕЕЗЗИИММЕЕ  ИИ  ФФААММИИЛЛИИЯЯ  
ГГЛЛААССУУВВААННЕЕ  

11..  ВВЛЛААДДИИММИИРР  ААННТТООННООВВ  ЯЯННККООВВ  ЗЗАА  

22..  ДД--РР  ХХААЛЛЕЕДД  ААЛЛИИ  ХХААММОО  ЗЗАА  

33..  ХХААВВАА  ИИССЕЕИИННООВВАА  ККЕЕХХААЙЙООВВАА  ЗЗАА  

44..  ККРРААССИИММИИРР  ММИИЛЛККООВВ  ШШЕЕЙЙККООВВ  ЗЗАА  

55..  ДДИИААНН  ФФИИДДААННООВВ  ММААЛЛЕЕККООВВ  ЗЗАА  

66..  ННИИККООЛЛИИННАА  ААННГГЕЕЛЛООВВАА  ККООССТТААДДИИННООВВАА  ЗЗАА  

77..  ВВЕЕННЦЦИИССЛЛААВВ  РРООССЕЕННООВВ  ЕЕММИИЛЛООВВ  ЗЗАА  

88..  РРААДДООССЛЛААВВ  ВВЕЕЛЛИИЧЧККООВВ  ТТООППААЛЛССККИИ  ЗЗАА  

99..  ДД--РР  ДДЕЕННИИСС  ААЛЛЕЕККССААННДДРРООВВ  ИИННДДЖЖООВВ  ЗЗАА  

1100..  ДД--РР  ННЕЕЗЗИИХХАА  ХХААЙЙРРИИЕЕВВАА  ХХУУТТЕЕВВАА  ЗЗАА  

1111..  ССТТООЯЯНН  ВВААССИИЛЛЕЕВВ  ТТРРИИФФААННООВВ  ЗЗАА  

1122..  ДДААННККАА  ККООССТТААДДИИННООВВАА  ЧЧААККЪЪРРООВВАА  ЗЗАА  

1133..  ККААТТЯЯ  ЕЕЛЛЕЕММААГГООВВАА  ХХУУТТЕЕВВАА  ЗЗАА  

1144..  ШШУУККРРИИ  ААССААННООВВ  ХХААЛЛИИЛЛООВВ  ЗЗАА  

1155..  ССЕЕММИИРР  ММЕЕХХММЕЕДДООВВ  ППААЛЛИИККААРРООВВ  ЗЗАА  

1166..  РРААДДООССЛЛААВВ  ВВААЛЛЕЕННТТИИННООВВ  ФФИИЛЛИИЗЗООВВ  ЗЗАА  

1177..  ИИВВОО  ВВИИККТТООРРООВВ  ССИИРРААККООВВ  ЗЗАА  

 

Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 17 

   Гласували: 17 

   За: 17  

   Против: 0 

   Въздържали се:  0 



 

Р Е Ш Е Н И Е  № 58 

 

Относно: Учредяване право на строеж върху имот с идентификатор 63207.501.43 

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

51/21.02.2020 г., предложена от кмета на Община Рудозем - Румен Венциславов Пехливанов и на 

основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.37, ал.1 от ЗОС и чл.43. ал.1 от НПУРОИ  

След проведено поименно гласуване 

РЕШИ: 

            1. Общински съвет приема оценката на лицензирания оценител .  

2.Да се извърши разпореждане чрез публичен търг с тайно наддаване  с недвижим имот – 

частна общинска собственост чрез учредяване право на строеж както следва : 

 

N по 

Ред 

Населено 

Място/ гр.с. / 

Кв.,УПИ 

Петно 

Площ 

/кв.м/ 

Минимална 

тръжна цена/лв./ 

 

1 

 

Гр.Рудозем 

Имот с 

идентификатор63207.501.43 - 

УПИ ІІІ- КЖЗ  кв.13 п.23 

 

20,70 

 

480,00 

 

3. Възлага на Кмета на общината да проведе процедура за разпореждане с недвижимите 

общински имоти по т.1 чрез публичен търг с тайно наддаване по реда на Глава VІ от Наредбата за 

придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество на Общински съвет – Рудозем в 

съответствие с условията по т.2. 

 

   По точка четиринадесет от дневния ред 

 

Д-р Янков: „преминаваме към точка 14 от днешното заседание - продажба на общински 

имот в първия етаж от двуетажна масивна сграда.  Уважаеми колегите ТСУ - нормативна 

уредба са разглежда докладната. Ще помоля за становище на комисията!” 

Г-н Шейков: „Благодаря, г-н председател! Комисията е за приемане на това проекторешение. 

Винаги сме били За, когато има някой инициатива нещо да построи така или иначе ние не може да 

се грижим за тая сграда . Няма за какво да я ползваме и сме За.” 

Д-р Янков: „ Благодаря на комисията! Уважаеми колеги, ще имаме ли въпроси по 

докладната? Не виждам. Уважаеми колеги, преминаваме в режим на поименно гласуване по точка 

14 с така направените проектопредложения по точката да станат решения  

№№  

ППОО  

РРЕЕДД  

  

ИИММЕЕ,,  ППРРЕЕЗЗИИММЕЕ  ИИ  ФФААММИИЛЛИИЯЯ  
ГГЛЛААССУУВВААННЕЕ  

11..  ВВЛЛААДДИИММИИРР  ААННТТООННООВВ  ЯЯННККООВВ  ЗЗАА  

22..  ДД--РР  ХХААЛЛЕЕДД  ААЛЛИИ  ХХААММОО  ЗЗАА  

33..  ХХААВВАА  ИИССЕЕИИННООВВАА  ККЕЕХХААЙЙООВВАА  ЗЗАА  



44..  ККРРААССИИММИИРР  ММИИЛЛККООВВ  ШШЕЕЙЙККООВВ  ЗЗАА  

55..  ДДИИААНН  ФФИИДДААННООВВ  ММААЛЛЕЕККООВВ  ЗЗАА  

66..  ННИИККООЛЛИИННАА  ААННГГЕЕЛЛООВВАА  ККООССТТААДДИИННООВВАА  ЗЗАА  

77..  ВВЕЕННЦЦИИССЛЛААВВ  РРООССЕЕННООВВ  ЕЕММИИЛЛООВВ  ЗЗАА  

88..  РРААДДООССЛЛААВВ  ВВЕЕЛЛИИЧЧККООВВ  ТТООППААЛЛССККИИ  ЗЗАА  

99..  ДД--РР  ДДЕЕННИИСС  ААЛЛЕЕККССААННДДРРООВВ  ИИННДДЖЖООВВ  ЗЗАА  

1100..  ДД--РР  ННЕЕЗЗИИХХАА  ХХААЙЙРРИИЕЕВВАА  ХХУУТТЕЕВВАА  ЗЗАА  

1111..  ССТТООЯЯНН  ВВААССИИЛЛЕЕВВ  ТТРРИИФФААННООВВ  ЗЗАА  

1122..  ДДААННККАА  ККООССТТААДДИИННООВВАА  ЧЧААККЪЪРРООВВАА  ЗЗАА  

1133..  ККААТТЯЯ  ЕЕЛЛЕЕММААГГООВВАА  ХХУУТТЕЕВВАА  ЗЗАА  

1144..  ШШУУККРРИИ  ААССААННООВВ  ХХААЛЛИИЛЛООВВ  ЗЗАА  

1155..  ССЕЕММИИРР  ММЕЕХХММЕЕДДООВВ  ППААЛЛИИККААРРООВВ  ЗЗАА  

1166..  РРААДДООССЛЛААВВ  ВВААЛЛЕЕННТТИИННООВВ  ФФИИЛЛИИЗЗООВВ  ЗЗАА  

1177..  ИИВВОО  ВВИИККТТООРРООВВ  ССИИРРААККООВВ  ЗЗАА  

 

  Общ брой общински съветници: 17 

   Присъствали: 17 

   Гласували: 17 

   За: 17  

   Против: 0 

   Въздържали се:  0 

Р Е Ш Е Н И Е  № 59 

 

Относно: Продажба на общински имот – 1 етаж от двуетажна масивна сграда в УПИ ІІІ, кв. 

10 по ПУП на с. Коритата 

 

Общински съвет - град Рудозем след като разгледа и обсъди Докладна записка № 

51/21.02.2020 г., предложена от кмета на Община Рудозем - Румен Венциславов Пехливанов и на 

основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.35, ал.1, от ЗОС и чл. 39 от Наредбата за реда за 

придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество 

След проведено поименно гласуване 

 

РЕШИ: 

 



            1. Общински съвет приема оценката на лицензирания оценител за имот , представляващ І 

етаж от двуетажна масивна сграда в УПИ ІІІ, кв. 10 по ПУП на с. Коритата ведно с право на 

строеж. 

 

2.Да се извърши разпореждане чрез публичен търг с тайно наддаване по реда на глава VІ от 

НРПУРОИ на следния недвижим имот: 

 

N по 

Ред 

Местонаходждение  

на имота 

Площ 

/кв.м/ 

Начална тръжна 

цена без ДДС/лв./ 

 

1 

І етаж от двуетажна масивна  сграда в УПИ ІІІ, 

кв. 10 по ПУП на с. Коритата 

 

145 

Сграда – 7740 

ОПС – 2060 

Общо:9800 

 

3. Възлага на Кмета на общината да проведе процедура продажба на недвижимия общински 

имот по т. 1 чрез публичен търг с тайно наддаване по по реда на глава VІ от Наредбата за 

придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество на Общински съвет - Рудозем в 

съответствие с условията по т.2. 

 

  

По точка петнадесет от дневния ред 

 

Д-р Янков: „Преминаваме към последно точка от днешното заседание - подготовка и 

провеждане на Международния фестивал на хумора сатирата, фолклора и изкуствата. Тя е 

информативна. По нея няма да имаме гласуване затова ще давам думата на господин кмета ако 

иска да каже нещо по самата докладна или разбира се вие ако имате въпроси по 

същата.Заповядайте г-н кмете!” 

 Г-н Пехливанов: „Благодаря господин председател! Само да вметна, че община Рудозем 

подготви и внесе в Министерство на културата проект за провеждането на този фестивал. Всички 

дейности са съгласувани с министерство, така че той да придобие статут на над Национален 

международен такъв. Очакваме решението на Министерство на културата дали ще се 

съфинансират и с каква сума. В същото време ние имаме изразена готовност от генерален спонсор, 

който да поеме една доста голяма част от разходите, което беше въпрос на и комисии ,така че 

община Рудозем да похарчи много малко средства от собствения си бюджет. Надяваме се че 

Министерство на културата ще бъдем по-щедро в решението си и ще подкрепи тази инициатива на 

община Рудозем. Към момента не се предвижда някакви отлагателни решения във връзка с 

несъществуващата в България епидемия от коронавирус .” 

Д-р Янков: „Благодаря Ви, г-н кмете! Колеги, ще имаме ли нещо, което да питаме по точка 

15? Нямаме. Уважаеми колеги на всички да ви благодаря за присъствието! Поради изчерпване на  

дневния ред закривам днешното заседание . 

     

  Председател:      п                              

                      /д-р Владимир Янков/ 

 

 

 

Техн. сътрудник:     п 

                          /Даниела Хаджиева/ 


